
Protokół Nr 3/2019
posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej

odbytego w dniu 21 stycznia 2019 r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności oraz zaproszeni goście
w osobach:
 Jan Leszek Wiącek Burmistrz Wołczyna
 Bogusław Adaszyński Zastępca Burmistrza
 Katarzyna Krawiec Skarbnik Gminy
 Beata Siwak Sekretarz Gminy
 Agnieszka Wilczek Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej
 Ewa Pluta z-ca Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej
 Marcin Kaczmarczyk Naczelnik Wydziału Edukacji

Porządek posiedzenia członkowie Komisji otrzymali wraz z zawiadomieniami o Komisji  
(zał. nr 1).

Zastępca Burmistrza – wnioskował o wprowadzenie projektów uchwał:
1) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 3 im. Jana Pawła II w Wołczynie,
2) oraz w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola Publicznego w Wołczynie
w celu zaopiniowania i podjęcia ich na najbliższej sesji Rady Miejskiej,
- uchwały te nie rodzą skutków w zakresie struktury tych jednostek, ale umożliwią wprowadzenie
dodatkowych miejsc, gdzie będę się odbywały zajęcia dydaktyczne, 
-  w przypadku szkoły  nr  3  wskazujemy,  że  dodatkowe zajęcie  będą  się  odbywały  w budynku
obecnej szkoły nr 1, 
- w przypadku przedszkola dotyczy wskazania miejsca realizacji zajęć dydaktycznych w budynku
obecnej szkoły nr 2.

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie:

-  kto  jest  za  wprowadzeniem  projektu  uchwały  w  sprawie  zamiaru  przekształcenia  Szkoły
Podstawowej nr 3 im Jana Pawła II w Wołczynie - wniosek przyjęty został pozytywnie jednogłośnie
w wyniku 13 obecnych członków Komisji.
-  kto jest  za wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola
Publicznego  w  Wołczynie  -  wniosek  przyjęty  został  pozytywnie  jednogłośnie  w  wyniku  13
obecnych członków Komisji.

Ad. 2

We wnioskach i zapytaniach głos zabrali:

Sołtys Mazur – zwrócił uwagę, że właściciel stawu narzeka, że ktoś leje mu gnojówkę.

Ad. 3

Zaopiniowanie projektów uchwał:

Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Wołczyn na
2019 r.



- podkreśliła, że zmiana wydatków dotyczy zadań, które nie zostały zrealizowane, a rozpoczęte
w 2018 r. i środki finansowe na realizację tych zadań pochodzą z budżetu 2018 r., między innymi
budowa  żłobka  w  Wołczynie  –  450  tys.  zł,  wykonanie  projektów  na  zadania  inwestycyjne  w
zakresie  dróg  publicznych  w  celu  złożenia  wniosków  o  dofinansowanie  z  budżetu  państwa,
dofinansowanie dla Komendy Powiatowej  Straży Pożarnej w Kluczborku na wymianę agregatu
sprężarkowego do napełniania butli aparatów ochrony dróg oddechowych,
- oraz rozliczenie dochodów i wydatków związanych z przeciwdziałaniem alkoholizmowi,
- wymienione zadania mają odzwierciedlenie w wieloletniej prognozie finansowej.

Radny Mały – zwrócił uwagę, że na uporządkowanie gospodarki ściekowej w Gierałcicach było
60000 zł jaka jest przyczyna, że się dodaje 8 500 zł?
- wie, że nie były podłączone do sieci wszystkie posesje.

Skarbnik Gminy - stwierdziła,  że podpisana została umowa do tej  kwoty,  a okazało się, że nie
wszystkie te podłączenia zostały uwzględnione w dokumentacji i jak wynika z kosztorysu środki
trzeba zwiększyć.

Zastępca Burmistrza – stwierdził, że zadanie zostało zakończone, nie było żadnych wniosków o
nowe podłączenia.

Burmistrz  –  podkreślił,  że  p.  Dłubak  jest  w kontakcie  z  wykonawcą,  były  wnioski  i  była  ich
analiza , tam gdzie były zasadne, podłączenia zostały wykonane.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  gminy  Wołczyn  na  2019  r.  zaopiniowany  został
pozytywnie jednogłośne w obecności 13 członków Komisji.

W  dalszej  kolejności  Skarbnik  Gminy  –  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2024,
- poinformowała, że wieloletnia prognoza finansowa musi się zgadzać z budżetem gminy,
-  wieloletnia  prognoza  składa  się  z  części  spłaty  długu,  dochodów  i  wydatków  bieżących
i majątkowych,
- zmiany wprowadzane niniejszą uchwała dotyczą dostosowania wielkości dochodów, wydatków,
przychodów i rozchodów do wartości zaplanowanych w budżecie na 2019 r.,
-  zmiany przedsięwzięć m.in.  zwiększenie środków na zadanie pn.  Park&Ride oraz Bike&Ride
Wołczyn-Gierałcice-Wąsice-Brynica-Wołczyn o kwotę 28 tys. zł,
- na zadanie pn. Ochrona gatunków i siedlisk solniskowych oraz zagrożonych zbiorowisk od wody
zależnych na terenie gminy Wołczyn o kwotę 20 tys. zł,
- zmianę nazwy zadania z budowy na przebudowę drogi w Markotowie Dużym i Gierałcicach,
- uporządkowanie gospodarki wodnej w miejscowości Gierałcice.

Dyskusji nie było.

Projekt uchwały zaopiniowany został pozytywnie jednogłośnie w obecności 13 członków Komisji.

Zastępca  Burmistrza  –  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej
Powiatowi Kluczborskiemu,
- podkreślił, że pomoc polega na współfinansowaniu inwestycji pn.: „Budowa ścieżki rowerowej
i kanalizacji deszczowej w ciągu drogi powiatowej na odcinku o długości 2,855 km w Gierałcicach,
-  w  celu  zawarcia  umowy  na  realizację  tego  zadania  niezbędna  jest  uchwała  Rady  Miejskiej
w Wołczynie,



-  środki  finansowe  na  wspólną  realizację  przedmiotowego  zadania  zostały  zabezpieczone
w wysokości 150 000 zł w budżecie gminy Wołczyn na rok 2019 r.

Dyskusji nie było.

Przedmiotowy  projekt  uchwały  zaopiniowany  został  pozytywnie  jednogłośnie  w  obecności  13
członków Komisji.

Burmistrz – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia zasad diet sołtysom,
-  stwierdził,  że  analizowane były środki przeznaczone na diety dla  sołtysów i  zdecydowaliśmy
podnieść diety o 50 zł,
- wobec tego od 1 kwietnia sołtysi będą otrzymywać dietę w wysokości 400 zł, a sołtysi pełniący
jednocześnie funkcję radnego, dietę w wysokości 320 zł.

Dyskusji nie było.

W/w projekt  uchwały  zaopiniowany został  pozytywnie  jednogłośnie  w obecności  13  członków
Komisji.

Przewodniczący zaproponował dyskusję blokiem w kolejności 4 projektów uchwał, które dotyczą
restrukturyzacji oświaty w Gminie Wołczyn.

Burmistrz  –  za  nim  przeszedł  do  omawiania  wspomnianych  uchwał,  wrócił  do  tematu  zmian
budżetu podkreślając, że:
- 10 tys. zł dla Powiatowej Straży Pożarnej w Kluczborku wiąże się z tym, że nasi strażacy do tej
pory butlę  tlenową nabijali  w Opolu,  jest  pomysł,  aby mogli  robić to  w Powiatowej  Straży w
Kluczborku,
- nowe zadanie, które jest wpisane to środki finansowe 10 tys. zł dla szkoły podstawowej nr 1 na
zapewnienie wkładu pieniężnego do projektu realizowanego wraz ze Stowarzyszeniem Rozwoju
Dzieci i Młodzieży, tj. remont szatni w sali gimnastycznej, 
- przeznaczamy też środki na projekt związany z adaptacją obiektu szkoły nr 2 na przedszkole, to
wiąże się ze zmianami, które planujemy w naszej oświacie, 
-  planujemy  również  wykonanie  projektów  na  zadania  inwestycyjne  w  zakresie  dróg  w  celu
złożenia wniosków o dofinansowanie:
- ul. Fabrycznej, był też wniosek radnej Teodorowskiej, aby zająć się tą drogą, to jest bardzo ważne
zadnie nie tylko dla mieszkańców, chcemy podejść do tego bardziej kompleksowo mając na myśłi
dojazd do terenów inwestycyjnych,
-  wpisujemy  również  zadanie  -  wykonanie  projektu  na  remont  drogi  w  Brzezinkach,  jest  to
miejscowość, gdzie nie wykonaliśmy jeszcze żadnej inwestycji drogowej. 
W dalszej swojej wypowiedzi przedstawił projekty uchwał oświatowych, stwierdził, że w naszej
gminie  przechodziliśmy  już  reformy  oświatowe  na  szerokich  obszarach  i  w  różnych
miejscowościach,  do  tej  pory  dotykało  to  wiosek.  Reforma  oświaty  w  zakresie  likwidacji
gimnazjum, zmusiła nas do tego, że tym razem musimy objąć również zmianami miasto. Zmiany,
które proponujemy mają przede wszystkim poprawić, a nie pogorszyć warunki dla dzieci.
Te zmiany skierowane są w trzy obszary: dzieci, rodzice i kadra. Zamierzamy, aby funkcjonował
żłobek – dzieci do lat 3, przedszkole – 3 i 4 latki w budynku obecnego przedszkola, obiekt szkoły nr
2 – dzieci  5-letnie  i  wszystkie  6-latki,  obiekt  szkoły nr 1  – dzieci  klasy I  do klasy IV, szkoła
podstawowa nr 3 dzieci klas V do VIII i Liceum Ogólnokształcące. Podkreślił, że jest pomysł z
myślą o dzieciach i rodzicach, bo oni najbardziej martwią się o swoje dzieci.
Kolejny argument to taki, że te zmiany pozwolą na przeniesienie dwóch oddziałów przedszkolnych,
które mieszczą się  nad biblioteką,  do szkoły nr  2,  są to  oddziały 5-godzinne,  jeżeli  będą takie



oczekiwania  rodziców  będzie  możliwość  wydłużenia  do  6  i  8  godzin  oraz  wprowadzenie
dożywiania. Zmiany spowodują, że nie będzie już obwodów szkolnych, które dotyczą dzisiaj szkoły
nr 1 i nr 2, znikną tym samym niezadowolenia grup rodziców zainteresowanych wysłaniem dziecka
do  wybranej  szkoły,  a  nie  mogących  tego  zrobić  z  uwagi  na  bark  miejsc  w wybranej  szkole.
Uproszczona zostanie struktura zarządzania jednostkami oświatowymi. Kolejny pozytywny efekt to
wykorzystanie  kwalifikacji  poszczególnych nauczycieli  i  dopasowanie struktury zatrudnienia do
potrzeb  wynikających  z  arkusza  organizacyjnego,  ograniczenie  potrzeby  uzupełniania  etatów
nauczycielskich  godzinami  pracy  w  innych  szkołach.  Pełne  wykorzystanie  posiadanej  bazy
dydaktycznej,  sportowej  i  socjalno-opiekuńczej  na  cele  opieki  żłobkowej  i  wychowania
przedszkolnego, w tej sytuacji mamy możliwość poszerzenia ofert dla dzieci najmłodszych.
Istnieje  jeszcze  jeden  argument,  a  mianowicie  przenosząc  dwa oddziały  przedszkole  z  obiektu
biblioteki  zwolnią  nam  się  trzy  pomieszczenia,  to  też  wartość  dodana.  Jak  to  wykorzystać
zastanowimy się jeszcze, choć już nasuwa się pomysł, żeby utworzyć ośrodek dziennego pobytu dla
osób starszych, albo żeby harcerzy tam umieścić. 
To co najbardziej  może dotykać,  to  słowo „likwidacja”  szkoły  nr  1,  szkoły  nr  2,  nie  chciałby
używać słowa likwidacja, bo chcemy poprawić działalność w tych obiektach, 
Szkoła nr 1 i nr 2 funkcjonując przez wiele lat tworzyły historię, mają swój dorobek, chcielibyśmy,
aby  w tych  obiektach  zachować  pamięć  o  dorobku,  tradycji  o  tym wszystkim co  te  jednostki
stworzyły.
Z tymi propozycjami, musieliśmy zapoznać związki zawodowe ZNP i „Solidarność”, Opolskiego
Kuratora Oświaty, który był tutaj na miejscu i dostrzega sens takich zmian, odbyliśmy też spotkanie
z trzema Radami Pedagogicznymi.

W dyskusji głos zabrali:

Radny Nowak – pytał, ilu pracowników pedagogicznych i niepedagogicznych kwalifikuje się na
emeryturę i ilu wyraziło chęć odejścia?

Zastępca  Burmistrza  –  podkreślił,  że  sprawy  pracownicze  były  bardzo  mocno  podnoszone  na
spotkaniu z Radami Pedagogicznymi, 
-  postawiono  jeden  warunek  zobowiązując  dyrektorów,  aby  do  arkuszy  organizacyjnych  nie
wprowadzać  nauczycieli,  którzy  nabyli  uprawnienia  emerytalne,  to  będzie  skutkować  tym,  że
nauczyciele ci będę mogli otrzymać dodatkowe świadczenie,
-  ilu  się  kwalifikuje  -  jesteśmy  na  etapie  takim,  że  spotkaliśmy  się  z  dyrektorami  3  szkół  i
dyrektorzy pracują nad 1 arkuszem organizacyjnym, który będzie podstawą do funkcjonowania w
roku szkolnym 2019/2020,
- aktualnie tego nie wiemy, dysponujemy określoną liczbą specjalistów i nawet jak będzie sytuacja,
że ten nauczyciel  ma uprawnienia emerytalne,  a jest  specjalności takiej,  która będzie potrzebna
niekoniecznie musimy go zmuszać do odejścia, ale ten warunek jest postawiony,
-  analizujemy  stan  kadry,  zapotrzebowanie  godzinowe  i  na  tej  podstawie  zbudowany  zostanie
arkusz  organizacyjny,  chcemy,  aby w tym uczestniczył  każdy  dyrektor  i  reprezentował  swoich
nauczycieli,
- nauczyciele, którzy nabyli prawa emerytalne, mogą odejść z korzystną odprawą, 
-  zmiany są bardzo głębokie,  tworzymy trzy struktury żłobek,  przedszkole,  szkołę podstawową
i liceum, te struktury upraszają funkcjonowanie oświaty w Wołczynie, ułatwiają zarządzanie i nie
powodują utrudnień dla dzieci i rodziców, lecz przeciwnie uważamy, że zostaną stworzone lepsze
warunki wychowawcze, edukacyjne i socjalne.

Radny Bartosiński  –  pytał,  czy  przy tej  reformie jest  jakiś  pomysł,  zamiar  utworzenia  zespołu
administracyjno-księgowego, 
- uważa, że jest to czas, aby pochylić się nad tym tematem.



Burmistrz  – podkreślił,  że  zmiany,  które proponujemy nie  spowodują większego rozdrobnienia,
pracownicy administracyjni szkół będą w jednym organizmie, 
- w przyszłości pewnie czeka nas jakaś zmiana, która nie ma oczywiści powodować jakiś redukcji
tylko być może powstanie jakieś centrum usług wspólnych, ale to przed nami,  zawsze byliśmy
zwolennikami etapowości nie wszystko na raz, 
- zmiany, które idą dotyczą również kadry,  chcemy zagwarantować pracę dla tych,  którzy mają
etaty.

Przewodniczący NSZZ „Solidarność” – zabierając głos stwierdził, że zmiany te mają sens, plusem
jest to, że w zatrudnieniu nie będzie radykalnych zwolnień,
- związek zawodowy wyraża pozytywną opinię w tej sprawie. 

Projekt  uchwały  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Szkoły  Podstawowej  nr  1  w  Wołczynie  –
zaopiniowany został pozytywnie większością głosów.
Wyniki głosowania:
- za pozytywnym zaopiniowaniem – 11głosów
- przeciw – 0 głosów
- wstrzymujących się – 3 głosy.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Szkoły  Podstawowej  nr  2  w  Wołczynie  –
zaopiniowany został pozytywnie większością głosów.
Wyniki głosowania:
- za pozytywnym zaopiniowaniem – 11głosów
- przeciw – 0 głosów
- wstrzymujących się – 3 głosy.

Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 3 im. Jana Pawła II w
Wołczynie – zaopiniowany został pozytywnie większością głosów.
Wyniki głosowania:
- za pozytywnym zaopiniowaniem – 11głosów
- przeciw – 0 głosów
- wstrzymujących się – 3 głosy.

Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola Publicznego w Wołczynie – zaopiniowany
został pozytywnie większością głosów.
Wyniki głosowania:
- za pozytywnym zaopiniowaniem – 11głosów
- przeciw – 0 głosów
- wstrzymujących się – 3 głosy.

Zastępca Burmistrza – w kwestii formalnej, przedłożone projekty uchwały mają zapis w sprawie
zamiaru, nie jest to jeszcze ostateczna decyzja, 
- te uchwały podlegają opinii Kuratora Oświaty, która jest wiążąca, jeżeli będzie pozytywna opinia
Kuratora, uchwały wrócą pod obrady Rady.

Realizując porządek posiedzenia p. Marcin Kaczmarczyk – przedstawił projekt uchwały w sprawie
upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Wołczynie do prowadzenia postępowania
i wydawania decyzji  administracyjnych w sprawach z zakresu świadczeń pomocy materialnej o
charakterze  socjalnym  dla  uczniów  zamieszkałych  na  terenie  Gminy  Wołczyn  (załącznik  do
protokołu), 
- upoważnienie kierownika OPS-u wynika z delegacji ustawowej o systemie oświaty, 



- taka forma pomocy w naszej gminie funkcjonuje od 2002 roku, wtedy wpływało wniosków około
600 dzisiaj jest ich około 60, 
-  kierujemy  to  do  Ośrodka  Pomocy,  ponieważ  Kierownik  OPS-u  ma  możliwość  weryfikacji
wniosków poprzez wywiad środowiskowy, my jedynie bazujemy na oświadczeniu rodzica, 
- ponadto Ośrodek ma lepsze rozpoznanie potrzeb rodzin, często w trakcie roku pojawia się rodzina,
jednak ustawa jasno określa, że do 15 września, w trakcie roku musi to być uzasadnione zmianą
dochodu. 

Dyskusji nie było.

Przedmiotowy  projekt  uchwały  zaopiniowany  został  pozytywnie  jednogłośnie  w  obecności  14
członków Komisji.

Pan Mateusz Jaśkiewicz – przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenów  zainwestowania  wsi
Komorzno (załącznik do protokołu), 
-  zmiany  dotyczą  terenów  usług  oświatowych  w  Komorznie  w  celu  umożliwienia  dobudowy
konstrukcyjnej hali sportowej.

Dyskusji nie było.

Przedmiotowy  projekt  uchwały  zaopiniowany  został  pozytywnie  jednogłośnie  w  obecności  14
członków Komisji.

Pani Matelska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie szczegółowych wymogów raportu o stanie
gminy (załącznik do protokołu), 
- przedłożony projekt uchwały wynika ze zmiany ustawy o samorządzie gminnym, dopisany artykuł
nakłada obowiązek sprawozdawczy, sprawozdanie będzie miało formę Raportu o stanie gminy, 
- według przyjętej uchwały raport będzie zawierał bardzo szerokie spektrum informacji,
- ta uchwał uściśla jakie dane będzie zawierał raport, a mianowicie obszary dotyczące demografii,
pomocy  społecznej,  ochrony  zdrowia,  kultury  i  zdrowia,  bezpieczeństwa  publicznego,  ochrony
środowiska,  rolnictwa,  zagospodarowania  przestrzennego,  funkcjonowania  jednostek
organizacyjnych,
- raport będzie przedkładany Radzie do 31 maja, dyskusja nad raportem będzie w czerwcu przed
udzieleniem burmistrzowi absolutorium.

Dyskusji nie było.

W/w projekt  uchwały  zaopiniowany został  pozytywnie  jednogłośnie  w obecności  14  członków
Komisji.

W dalszej kolejności p. Matelska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyboru
sołtysów i członków rad sołeckich (załącznik do protokołu), 
- w związku z kończącą się kadencją sołtysów zarządza się wybory w poszczególnych sołectwach,
- wybory będą się odbywać zgodnie z terminarzem wyborczym opracowanego przez Burmistrza po
uzgodnieniu z Sołtysami.

Dyskusji nie było.

Przedmiotowy  projekt  uchwały  zaopiniowany  został  pozytywnie  jednogłośnie  w  obecności  14
członków Komisji.



Pani Matelska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia
konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Wołczyn (załącznik do protokołu), 
-  możliwość  przeprowadzania  konsultacji  z  mieszkańcami  wynika  z  ustawy  o  samorządzie
gminnym, między innymi projektów uchwał, w których przepisy wskazują konsultacje i inne ważne
sprawy dla gminy i jej mieszkańców.

Dyskusji nie było.

W/w projekt  uchwały  zaopiniowany został  pozytywnie  jednogłośnie  w obecności  14  członków
Komisji.

Pani Matelska – przedstawiła projekty uchwał w sprawie zmiany Statutów Sołectw (załącznik do
protokołu), 
- zamiany w statutach dotyczą paragrafu 10, którego aktualne brzmienie jest, że kadencja sołtysa i
rady sołeckiej trwa 4 lata, w przedmiotowym projekcie proponuje się zastąpić zapisem kadencja
sołtysa i rady sołeckiej trwa 5 lat, 
- propozycja zmiany podyktowana jest wydłużeniem kadencji rady i burmistrza,
-  przedmiotowe  projekty  uchwał  konsultowane  były  wśród  mieszkańców  sołectw,  w  formie
anonimowych ankiet,
- wynik ankiet wskazał na wydłużenie kadencji sołtysa i rady sołeckiej do 5 lat.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany Statutu  Sołectwa Bruny -  zaopiniowany został  pozytywnie
jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Sołectwa Brynica - zaopiniowany został pozytywnie
jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Sołectwa Brzezinki - zaopiniowany został pozytywnie
jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Sołectwa Duczów Wielki i Mały - zaopiniowany został
pozytywnie jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Sołectwa Gierałcice - zaopiniowany został pozytywnie
jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Sołectwa Komorzno - zaopiniowany został pozytywnie
jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu  Sołectwa  Krzywiczyny  -  zaopiniowany  został
pozytywnie jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt  uchwały w sprawie zmiany Statutu Sołectwa Ligota Wołczyńska -  zaopiniowany został
pozytywnie jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu  Sołectwa  Markotów  Mały  -  zaopiniowany  został
pozytywnie jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu  Sołectwa  Markotów  Duży  -  zaopiniowany  został
pozytywnie jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.



Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Sołectwa Rożnów - zaopiniowany został pozytywnie
jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Sołectwa Skałągi -  zaopiniowany został  pozytywnie
jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu  Sołectwa  Szum -  zaopiniowany  został  pozytywnie
jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu  Sołectwa  Szymonków  -  zaopiniowany  został
pozytywnie jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu  Sołectwa  Świniary  Małe  -  zaopiniowany  został
pozytywnie jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu  Sołectwa  Świniary  Wielkie  -  zaopiniowany  został
pozytywnie jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Sołectwa Wąsice -  zaopiniowany został  pozytywnie
jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Sołectwa Wierzchy - zaopiniowany został pozytywnie
jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu  Sołectwa  Wierzbica  Dolna  -  zaopiniowany  został
pozytywnie jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu  Sołectwa  Wierzbica  Górna  -  zaopiniowany  został
pozytywnie jednogłośnie w obecności 14 członków Komisji.

Ad. 4 

Opracowanie ramowego planu pracy Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej na 2019 rok.

Przewodniczący Komisji – przedstawił plan pracy Komisji (załącznik do protokołu).

Przedstawiony plan pracy zaopiniowany został pozytywnie jednogłośnie w obecności 14 członków
Komisji.

Ad. 5 

Odpowiedzi na zapytania oraz inne zapytania.

Pani Joanna Ptak Fiącek – odnosząc się do uwagi Sołtysa w sprawie zanieczyszczania stawu w
Świniarach Małych stwierdziła, że sprawa jest już znana, byliśmy już na interwencji,  jutro ktoś
podjedzie ponownie, żeby to zobaczyć.

Radny Zarych – podkreślił, że odbyło się Walne Zebranie OSP w Szymonkowie, podczas którego
wyszedł temat pilnego remontu remizy, przecieka dach, jest potrzeba ocieplenia, wieża się sypie, 
- w przyszłym roku obchody 75-lecia istnienia straży,



- straż w Szymonkowie należy do Krajowego Systemu Ratownictwa, 
- prosił w imieniu własnym, ale i strażaków ochotników o pochylenie się nad tematem.

Burmistrz  –  odnosząc  się  do  poruszonej  kwestii,  stwierdził,  że  sprawa  jest  mu  już  znana,  po
zebraniu przekazano tą informację, 
- rozumie strażaków, straż jest bardzo aktywna, jednak nie chciałby, aby patrzeć pod kątem, że
gdzieś się robi, a u nas nie, 
- w budżecie na 2019 rok zapisane jest 30 tys. zł na OSP w Szymonkowie, 
- wstępny kosztorys na remizę w Szymonkowie to około 200 tys. zł, trudno dzisiaj powiedzieć,
kiedy to zrobimy, oczywiście jest to zadanie zasadne.

Przewodniczący Rady – poruszył sprawę podejmowania i głosowania na sesji uchwał w sprawie
zamiaru likwidacji szkół, te uchwały nie są jeszcze decyzją o ich likwidacji,
-  prosił  radnych  o  przemyślenie  decyzji,  aby  nie  utrudniać  działań  zmierzających  do  zmiany
struktury oświatowej w naszej gminie.

Radny  Łuczek  –  zwrócił  uwagę,  na  podłoże  przy  nowo  powstającym  placu  zabaw  i  przy
urządzeniach do ćwiczeń - po opadach nie można wejść.

Burmistrz – stwierdził, że przyjrzymy się temu.

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.

                                                                                                Przewodniczący Komisji
                                                                                                        Ryszard Nowak

Protokołowała
Julita Matelska


